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DROŠĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 14. 

 

 

2023. gada 21. septembrī.   

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 09:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Voldemārs Pozņaks 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Rihards Gorkšs, Arnolds Keisters, Ints Vancāns, Gatis Līcis.  

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Datu aizsardzības 

speciāliste Baiba Barkāne, Eksperte telpiskās plānošanas un būvniecības jautājumos Monta 

Ābele-Sedliņa.  

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par SIA “Horus Invest” apstrīdēšanas iesnieguma izskatīšanu;  

2. Informatīvs - Reģionālās pašvaldības policijas Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

3. Informatīvs - Baldones mākslas skolas Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

4. Informatīvs - Ķekavas novada mūzikas skolas Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

5. Informatīvs - Ķekavas mākslas skolas Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

6. Informatīvs - Pii Zvaigznīte Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

7. Informatīvs - Ķekavas novada sociālā dienesta Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

8. Informatīvs - Pii Ieviņa Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

9. Informatīvs - Vadības Pretkorpcijas pasākumu plāns;  

10. Informatīvs - Ķekavas novada pašvaldības Centrālās administrācijas Pretkorupcijas 

pasākumu plāns;  

11. Informatīvs - Bāriņtiesas Pretkorupcijas pasākumu plans;  

12. Informatīvs - Ķekavas novada sporta skolas Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

13. Informatīvs - J.Dūmiņa Baldones mūzikas skolas Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

14. Informatīvs - Vēlēšanu komisijas Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

15. Informatīvs - Daugmales pagasta Kultūras centra Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

16. Informatīvs - Baldones sākumskolas Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

17. Informatīvs - Centrālās bibliotēkas Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

18. Informatīvs - Par iestādēm, kurās notiek reorganizācijas process;  

19. Informatīvs - Par digitāli informatīvo satura izveidi.  
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Voldemārs Pozņaks atklāj sēdi. 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Voldemārs Pozņaks.  

 

Jautājumu par darba kārtību nav, debatēt neviens nevēlas un V. Pozņaks aicina apstiprināt 

darba kārtību.  

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 21. septembra sēdes darba kārtību. 

 

 

1. Par SIA “Horus Invest” apstrīdēšanas iesnieguma izskatīšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:01:48) 

 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Ķekavas novada pašvaldībā saņemts SIA “Horus 

Invest” iesniegums, kurā lūgts atcelt Ķekavas novada būvvaldes 2023.gada 7.septembra 

lēmumu Nr.BIS-BV-5.22-2023-9549 daļā par lokālplānojuma izstrādāšanas nepieciešamību 

saules paneļu parka izvietošanai nekustamajā īpašumā “Kuivas”, Daugmales pagastā, 

Ķekavas novadā, nosakot, ka parka izvietošana īpašumā elektroenerģijas ražošanai 

pašpatēriņam, kā arī parkam nepieciešamo inženierkomunikāciju izbūve, ir akceptējama bez 

teritorijas attīstības plānošanas dokumentu, tajā skaitā lokālplānojuma, izstrādes. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, Jānis Zvaigzne, Ints Vancāns. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Atbalstīt izstrādāto lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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2. Informatīvs - Reģionālās pašvaldības policijas Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:55) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. Ir izstrādāti vairāku iestāžu 

pretkorupcijas pasākumu plāni, kas tiks skatīti no otrā līdz septiņpadsmitajam jautājumam.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plānu 2023. - 2026. gadam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

3. Informatīvs - Baldones mākslas skolas Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:55) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plānu 2023. - 2026. gadam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

4. Informatīvs - Ķekavas novada mūzikas skolas Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:55) 

 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plānu 2023. - 2026. gadam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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5. Informatīvs - Ķekavas mākslas skolas Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:55) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plānu 2023. - 2026. gadam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

6. Informatīvs - Pii Zvaigznīte Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:55) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plānu 2023. - 2026. gadam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

7. Informatīvs - Ķekavas novada sociālā dienesta Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:55) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plānu 2023. - 2026. gadam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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8. Informatīvs - Pii Ieviņa Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:55) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plānu 2023. - 2026. gadam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

9. Informatīvs - Vadības Pretkorpcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:55) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plānu 2023. - 2026. gadam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

10. Informatīvs - Ķekavas novada pašvaldības Centrālās administrācijas Pretkorupcijas 

pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:55) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plānu 2023. - 2026. gadam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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11. Informatīvs - Bāriņtiesas Pretkorupcijas pasākumu plans 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:55) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plānu 2023. - 2026. gadam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

12. Informatīvs - Ķekavas novada sporta skolas Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:55) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plānu 2023. - 2026. gadam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

13. Informatīvs - J.Dūmiņa Baldones mūzikas skolas Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:55) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plānu 2023. - 2026. gadam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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14. Informatīvs - Vēlēšanu komisijas Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:55) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plānu 2023. - 2026. gadam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

15. Informatīvs - Daugmales pagasta Kultūras centra Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:55) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plānu 2023. - 2026. gadam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

16. Informatīvs - Baldones sākumskolas Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:55) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plānu 2023. - 2026. gadam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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17. Informatīvs - Centrālās bibliotēkas Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:55) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plānu 2023. - 2026. gadam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

18. Informatīvs - Par iestādēm, kurās notiek reorganizācijas process 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:37:22) 

 

Par jautājumu ziņo Baiba Barkāne. Ņemot vērā, ka Ķekavas pašvaldībā iestādēs – Ambulance, 

Sporta aģentūrā, Sporta kompleksā un Ķekavas aprūpes centrā notiek reorganizācijas process, 

pretkorupcijas pasākumu plāni tagad netika veidoti, jo pēc reorganizācijas tie būtu jāpārtaisa. 

Reorganizācijas process sākotnēji tika plānots pabeigt 2023. gada 1. jūlijam, bet termiņš tika 

pagarināts. Šīm iestādēm pretkorupcijas plāni tiks izstrādāti, kad iestādēs būs pabeigts 

reorganizācijas process. 

 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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19. Informatīvs - Par digitāli informatīvo satura izveidi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:39:20) 

 

Par jautājumu ziņo Baiba Barkāne. Informatīvi ir sagatavoti finanšu informatīvie dokumenti, 

jāizvērtē vai šis projekts ir realizējams un nepieciešams iekļaut to budžetā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, Baiba Barkāne.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.10:01 

 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Voldemārs Pozņaks 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


